
  

Protokoll för höstmöte 2023 

Plats: Medis, Mariehamn 

Tid: 14 november 2023 kl. 18.00 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Kimberly Terry öppnade mötet kl.18:30 

§2 Val av mötesordförande, sekreterare, två protokolljusterare och två rösträknare 

Helena von Schoultz föreslogs till mötesordförande, Åsa Andersson till 
mötessekreterare och André Lindholm och Agneta Sjöblom föreslogs som 
protokolljusterare och rösträknare för mötet.  

Beslut: Förslaget understöddes 

§ 3 Konstaterande av att mötet är stadgeenligt sammankallat och beslutsfört 

Jessica redogjorde för sammankallandet till mötet som har gått ut i nyhetsbrev, via 
Facebook, via www.natur.ax och i Ålandstidningen i en annons den 2 november. 
Enligt stadgarna är minimikravet för sammankallande till medlemsmöte en annons 
eller motsvarande i en av dagstidningarna senast 5 dagar före mötet. 

Beslut: Mötet är stadgeenligt sammankallat och beslutfört. 

§ 4 Fastställande av mötets arbetsordning 

Beslut: Mötets dagordning godkändes. 

§ 5 Fastställande av verksamhetsplanen för 2024 

Kimberly Terry och Josefine Egenfelt redogjorde för verksamheten och  

Projektet Skogslyckan 

Projekt The road from Nordic islands to Kunming Montreal 

Projekt Vision Mariero 

Beslut: Verksamhetsplanen för 2024 fastställdes och godkändes. 
Verksamhetsplanen bifogas till protokollet som bilaga.  



Det kom ett förslag om projekt Sätt skolan i rörelse. Uppmuntra att 
vårdnadshavarna ska skjutsa sina barn mindre. 

Helen Eriksson gav förslag att vi ordnar bussturer när vi ska till Föglö 

§ 6 Fastställande av medlemsavgifter för 2024 

Jessica Sundberg presenterade styrelsens förslag på medlemsavgifter 2024. 
Förslaget är att medlemsavgifterna behålls oförändrade från 2023: 
Ordinarie medlem: 20 euro 
Medlem under 18 år: 5 euro 
Pensionär, studerande, arbetslös eller motsvarande: 10 euro 
Familjeavgift: En ordinarie medlemsavgift på 20 euro + 5 euro /person 
Juridiska personer: 40 euro 

Månadsgivare befrias från medlemsavgift. 

Beslut: Fastställande av medlemsavgiften godkändes och fastställdes. 

Förslag: sätt upp plaketter för synlighet för dem som går med som juridiska 
personer. 

§ 7 Fastställande av budget för 2024 

Beslut:  Josefine Egenfelt redogjorde för budgeten och den godkändes. Budgeten 
bifogas till protokollet som bilaga.  

§ 8 Val av styrelsens ordförande och styrelsemedlemmar istället för dem vars 
mandatperiod utgår 
 
Camilla Sommarström och Jennie Elevall presenterade punkten. 

Förslag på styrelse till 2024 är: 
Kimberly Terry, ordförande (omval) 
Fanny Enestam (2023-2024) 
Ellinor Wrangtorp (2023-2024) 
Tony Cederberg (2023-2024) 
Ola Sundberg (2023-2024) 
Joanna Isaksson (omval) 
Alexander Woivalin (omval) 
Pia Widén (ny) 

Valberedningen har bestått av Camilla Sommarström, Joel Lindholm och Jennie 
Elevall. 

Beslut: Valberedningens förslag godkändes. 

 



§ 9 Val av revisorer med ersättare eller verksamhetsgranskare med ersättare 

Josefine Egenfelt presenterade förslaget. Förslag på revisor och ersättare för 2024 
är Sixten Söderström, revisor och Erika Sjölund, ersättare.  

Beslut: Förslaget godkändes. 

 

§ 10 Övriga av styrelsen eller medlemmarna väckta frågor 

Inga övriga ärenden anmälda.  

 

§ 11 Mötets avslutande 

Mötet avslutades kl. 19:09 

 

 

 

 

Helena Von Shoultz       Åsa Andersson     
  

       
Höstmötets ordförande    Höstmötets sekreterare 
    

 

Protokollet justerat och godkänt 

 

                
Agneta Sjöblom   André Lindholm 

  
Protokolljusterare   Protokolljusterare  


